
Förslag till verksamhetsplan och budget för ABC-klubben 2006
Det är svårt att enbart nämna några enskilda saker men dessa tre områden anser vi ska prioriteras särskilt
under 2006.

Funktionärer
Frivilligt arbete är alltid svårt att få och därför anser vi att det ska göras mer roligt att hjälpa till i ABC-
Klubben.Man ska lyfta fram de som gör ett bra arbete genom artiklar och symboliska belöningar.

Information
För att funktionärerna ska trivas måste de kunna informera om det de håller på med. De måste känna att
det arbete de gör syns. Detta ställer krav på att ge mer information vilket är något vi alla skulle uppskatta.

Datorsystemet
Många system köptes in under 2005 och vi har nu en riktigt bra datormiljö. Däremot kommer troligen
internetlinan att bli trång inom en snar framtid, undersökning om uppgradering bör ske.
När vi skapat en stabil sysopgrupp till windowsservern kommer den att uppgraderas.

Vi föreslår att den kommande styrelsen, utifrån de tre ovanstående punkterna, får relativt fria händer att
arbeta för att engagera medlemmarna och fortsätta att utveckla de förmåner klubben har att erbjuda
medlemmarna. Som revisorerna de senaste åren har påpekat har vi ingen anledning att bygga upp
ytterligare ekonomiska resurser, utan kan utnyttja en del av tillgångarna för investering i föreningens
framtida verksamhet. Det är därför möjligt att budgetera ett visst underskott för verksamhetsåret 2006.
Se budgetdokumentet (budget2006.pdf)
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